
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 
Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : « Διαχείριση απορριμμάτων, πρόστιμα και διαχρονική 

παθογένεια». 

Κύριε Υπουργέ, 

Σε συνέχεια του κοινοβουλευτικού μας διαλόγου με αφορμή την επίκαιρη ερώτηση 427/14-2-

2022, επανέρχομαι στο θέμα της διαχείρισης των απορριμμάτων και τις πολιτικές που ακολουθεί 

η χώρα μας. Σύμφωνα με τη Eurostat, η Ελλάδα είναι στις τελευταίες θέσεις του σχετικού 

πίνακα με ποσοστό μόλις 1,31% σε ό, τι αφορά τα σύμμεικτα αστικά απόβλητα που οδηγήθηκαν 

σε ενεργειακή αξιοποίηση. Τη στιγμή που ο μέσος όρος στην ΕΕ-27 είναι 26,11%. Επίσης σε 

τηλεφωνική έρευνα που πραγματοποίησαν συνεργάτες μου σε έξι μεγάλες αλυσίδες 

καταστημάτων ηλεκτρικών ειδών, διαπιστώθηκε πως κανένα φυσικό κατάστημα δεν διαθέτει 

συσκευή ανακύκλωσης οργανικών υλών ( πολτοποίησης ). Μόνο σε μια εξ’ αυτών μπορεί 

κάποιος καταναλωτής να την παραγγείλει μέσω εξωτερικά συνεργαζόμενης εταιρείας και με 

ηλεκτρονικό τρόπο. Ακόμη, επαναλαμβάνω και στην παρούσα επίκαιρη ερώτηση πως στο 

χρονοδιάγραμμα του Εθνικού Σχεδίου Διαχείρισης, το 2022, είχε τεθεί ως έτος παύσης της 

ανεξέλεγκτης διάθεσης απορριμμάτων και αποκατάστασης των παράνομων χωματερών, όπως 

επίσης και ως έτος υποχρεωτικής χωριστής συλλογής οργανικών αποβλήτων ( καφέ κάδοι ) και  

πως οι Χώροι Ανεξέλεγκτης Διάθεσης Αποβλήτων ( ΧΑΔΑ ) σε όλη τη χώρα ήταν 44 το 

φθινόπωρο του 2021 με τα αντίστοιχα πρόστιμα από την Ευρωπαϊκή Ένωση να τρέχουν… 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάσθε :  

1. Από τη στιγμή που η μέθοδος της καύσης αποτελεί αντικείμενο επιλογής για τη διαχείριση 

των απορριμμάτων, που οφείλεται η καθυστέρηση προκήρυξης της σχετικής μελέτης που 

ουσιαστικά παραπέμπει το θέμα σε επόμενη κυβερνητική θητεία ; 

2. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η πολιτική ηγεσία για την ενημέρωση των πολιτών σχετικά με 

τα οφέλη που προσφέρουν οι οικιακές συσκευές ανακύκλωσης οργανικών υλών και οι καφέ 

κάδοι ; Ποιος είναι σήμερα ο αριθμός των ανεξέλεγκτων χωματερών και πότε, επιτέλους, θα 

κλείσουν ; 

Αθήνα, 14 Μαρτίου 2022 

Ο ερωτών 

Ανδρέας Λοβέρδος 
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